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PROTOKÓŁ Nr XXVIII/2017 
z przebiegu sesji zwyczajnej Rady Gminy Bojszowy 

w dniu 24 lipca 2017r. 
 
Obecni zgodnie z załączoną listą obecności. 
 
Porządek posiedzenia: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Przedstawienie i przyjęcie projektu uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy 

Bojszowy. 
5. Przedstawienie i przyjęcie projektu uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy 

Bojszowy. 
6. Przedstawienie projektów uchwał. 
7. Przyjęcie uchwał. 
8. Zapytania i interpelacje radnych oraz sprawy bieżące. 
9. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
10. Zakończenie sesji.  

 
Przebieg sesji: 
 
Ad. 1-3 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kumor otworzył sesję, powitał radnych, zaproszonych gości oraz 
stwierdził prawomocność sesji – obecnych 14 radnych (nieobecny Piotr Wróbel). 
 
Przewodniczący odczytał porządek obrad i zapytał, czy Radni wnoszą jakieś zmiany w proponowanym 
porządku obrad. Nikt nie wniósł zmian w proponowanym porządku obrad. 
 
Przewodniczący zapytał, czy ktoś wnosi uwagi do Protokołu Nr XXVII/2017.  
Protokół z sesji Nr XXVII/2017z dnia 19 czerwca 2017r. został poddany pod głosowanie: 

 
 13 głosów – za 
  0 głosów – przeciw 
  1 głos – wstrzymujący się.  
 

Ad. 4 Przedstawienie i przyjęcie projektu uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy 
Bojszowy 
 
 
Projekt uchwały nr XXVIII/185/2017 Rady Gminy Bojszowy z dnia 24 lipca 2017r. w sprawie odwołania 
Skarbnika Gminy Bojszowy - przedstawił Wójt Gminy Bojszowy Henryk Utrata.  
 
 Projekt uchwały przygotowany został w związku ze zgłoszeniem Wójtowi Gminy Bojszowy 
zamiaru przejścia na emeryturę przez Skarbnika Gminy Bojszowy Panią Elżbietę Kubeczko i 
wnioskiem o rozwiązanie stosunku pracy. Rada Gminy Bojszowy stosownie do art.18 
ust. 2 pkt 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym podejmuje uchwałę w sprawie 
odwołania Skarbnika Gminy, dlatego projekt uchwały jest uzasadniony  
 
Uwagi radnych:  

Radny Krzysztof Ścierski podziękował Pani Skarbnik Elżbiecie Kubeczko w imieniu członków Komisji 
Rewizyjnej oraz własnym za bardzo dobrą współpracę i pomoc w pracy komisji.  

Radny Stanisław Biela oraz Radny Antonii Wilczek podziękowali Pani Skarbnik za długoletnią 
wzorową pracę. 
 
 
 
 



2 

Następnie przytępiono do głosowania: 
  
Uchwała nr XXVIII/185/2017 Rady Gminy Bojszowy z dnia 24 lipca 2017r. w sprawie odwołania 
Skarbnika Gminy Bojszowy 
 

14 głosów – za 
  0 głosów – przeciw 
  0 głosów – wstrzymujących się.  
 

Przewodniczący Rady w imieniu wszystkich radnych wszystkich kadencji odczytał list gratulacyjny dla 
Pani Skarbnik oraz złożył w podziękowaniu kwiaty.  

 
Ad. 5 Przedstawienie i przyjęcie projektu uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy 
Bojszowy  
 
Projekt uchwały nr XXVIII/186/2017 Rady Gminy Bojszowy z dnia 24 lipca 2017r. w sprawie powołania 
Skarbnika Gminy Bojszowy - przedstawił Wójt Gminy Bojszowy Henryk Utrata 
 
 Zgodnie z art. 4 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 21 listopada 2008 roku o pracownikach 
samorządowych skarbnik gminy jest zatrudniany na podstawie powołania. Powoływanie skarbnika na 
wniosek Wójta należy, zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 
gminnym, do wyłącznej właściwości rady gminy. 
 Powołanie Pani Anny Polko na stanowisko Skarbnika nastąpi w drodze awansu 
wewnętrznego – ze stanowiska kierowniczego w UG Bojszowy. Pani Anna Polko posiada kwalifikacje 
i doświadczenie wymagane art. 54 ust. 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych 
do zatrudnienia na stanowisko Skarbnika. 
 
Uwagi radnych:  
Radny Janusz Gwóźdź: zapytał, czy nie powinien być ogłoszony konkurs na stanowisko Skarbnika 
Gminy oraz czy konieczny jest zapis w § 1 "głównego księgowego budżetu"? 
Wójt: jeżeli kandydat na Skarbnika spełnia wszystkie ustawowe wymogi to powołanie może nastąpić w 
drodze awansu wewnętrznego. W takim przypadku nie jest trzeba ogłaszać konkursu, jest to prawnie 
dopuszczone. Pani Skarbnik w naszym Urzędzie Gminy to jedno stanowisko, dlatego w uchwale jest 
zapis "głównego księgowego budżetu". W innych urzędach poza Skarbnikiem jest również stanowisko 
głównego księgowego budżetu. W Urzędzie Gminy Bojszowy jest to ta sama osoba. 
 
Uchwała nr XXVIII/186/2017 Rady Gminy Bojszowy z dnia 24 lipca 2017r. w sprawie powołania 
Skarbnika Gminy Bojszowy 
 

14 głosów – za 
  0 głosów – przeciw 
  0 głosów – wstrzymujących się.  

 
Ad. 6 Przedstawienie projektów uchwał. 
 

1. Projekt uchwały nr XXVIII/187/2017 Rady Gminy Bojszowy z dnia 24 lipca 2017r. w sprawie 
zmian w budżecie na 2017r. 

2. Projekt uchwały nr XXVIII/188/2017 Rady Gminy Bojszowy z dnia 24 lipca 2017r. w sprawie 
zmiany wieloletniej prognozy finansowej - przedstawił Wójt Gminy Bojszowy 

 
 Projekty powyższych uchwał zostały przedstawione i pozytywnie przyjęte przez Komisje 
Budżetu i Rozwoju Gminy.  
 W budżecie gminy dokuje się zwiększenia dochodów w dziale Gospodarka komunalna 
i ochrona środowiska o kwotę 77 000 - koszty wywozu odpadów. Zmiany w wydatkach gminy są w 
następujących działach: 
1. Zwiększania: 

 750 Administracja publiczna (wydatki związane z realizacją zadań statutowych) - 4 800 

 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska (wydatki związane z realizacją zadań 
statutowych) - 311 416,75 
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 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego (wydatki związane z realizacją zadań 
statutowych) - 12 600 

2. Zmniejszenia: 

 926 Kultura fizyczna świadczenia na rzecz osób fizycznych - 12 600.  
Źródłem pokrycia zwiększonych wydatków budżetu Gminy Bojszowy będą przychody w kwocie 239 
216,75zł z tytułu wolnych środków, jako nadwyżka środków pieniężnych na rachunku budżetu Gminy 
wynikającej z zaciągniętego kredytu w latach ubiegłych. Zmniejszyć wysokość nadwyżki budżetowej 
z kwoty 1 367 075,28zł. do kwoty 1 127 858,53zł. oraz przeznaczyć nadwyżkę na spłatę kredytu z 
Banku PKO BP Tychy na wyprzedzające finansowanie działań finansowanych ze środków 
pochodzących z budżetu Unii Europejskiej w kwocie 1 127 858,53zł. 

 
Zmiany wprowadzone w wieloletniej prognozie finansowej niniejszą uchwałą polegają na: 
  
1. Aktualizacji planowanych dochodów i wydatków budżetu Gminy na 2017r.na podstawie 

uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2017r. W wyniku wprowadzonych zmian planowane 
dochody uległy zmianie o kwotę 77 000,00 zł, natomiast zmiana w zakresie planowanych 
wydatków wyniosła łącznie 316 216,75 zł. z tego wydatki bieżące wzrosły o 316 216,75 zł., 
wydatki majątkowe pozostały bez zmiany.  
W wyniku wprowadzenia do budżetu Gminy uchwałą Rady kwoty wolnych środków w 
wysokości 239 216,75 zł., których źródłem jest nadwyżka środków pieniężnych na rachunku 
budżetu Gminy wynikająca z zaciągniętego w latach ubiegłych kredytu, obniżeniu uległa 
nadwyżka z kwoty 1 367 075,20 zł. do kwoty 1 127 858,53 zł. 
Wolne środki w całości przeznaczone zostały na uzupełnienie wydatków bieżących związanych 
z gospodarką odpadami. 

2. W związku ze zmianą harmonogramu spłat kredytu z Banku PKO BP zaciągniętego w 2010r. 
zmianie uległy kwoty rozchodów w latach 2018-2020 oraz wyniku budżetu w tych latach. 
Nowy harmonogram spłat przewiduje obniżenie rat do spłaty w 2018r. o 500 000,00 zł. oraz 
zwiększenie w roku 2019 o 150 000,00 zł. oraz w 2020r. o kwotę 350 000,00 zł. 
Zaktualizowane zostały również koty odsetek do spłaty w tych latach. 

Zaktualizowana została również kwota planowanych dochodów ogółem w roku 2019 do poziomu 
dochodów w roku 2018 
 
Ad. 7 Przyjęcie uchwał. 
 
Uchwała nr XXVIII/187/2017 Rady Gminy Bojszowy z dnia 24 lipca 2017r. w sprawie zmian w 
budżecie na 2017r. 
 

14 głosów – za 
  0 głosów – przeciw 
  0 głosów – wstrzymujących się.  

 
Uchwała nr XXVIII/187/2017 Rady Gminy Bojszowy z dnia 24 lipca 2017r. w sprawie zmiany 
wieloletniej prognozy finansowej - przedstawił Wójt Gminy Bojszowy 
 

14 głosów – za 
  0 głosów – przeciw 
  0 głosów – wstrzymujących się.  

 
 
Ad. 9 Zapytania i interpelacje radnych oraz sprawy bieżące 
 
Sprawozdanie międzysesyjne Przewodniczącego Rady Gminy:  

1. Spotkanie z liderami szkolnymi. 
2. Mistrzostwa Polski Samorządowców w Tenisie Ziemnym - Konin 2017. 
3. Powiatowy przegląd Orkiestr Dętych - Bieruń. 
4. Spotkanie radnych powiatu Bieruńsko - Lędzińskiego. 
5. 160-lecie OSP Świerczyniec. 
6. III Bieg Świerczyniecki o Puchar Wójta Gminy Bojszowy.  
7. Fojerfest Świerczyniec 2017. 
8. Komisja Budżetu i Rozwoju Gminy. 
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9. Powiatowa Konferencja Ekologiczna. 
Przewodniczący podziękował wszystkim radnym, za pracę poza Komisjami i Sesją.   

Wójt: 

1. 19 lipca br. upłynął termin składania ofert w postępowaniu o udzielenie zamówienia 
publicznego na "Przebudowę placu zabaw wraz z budowa siłowni zewnętrznej na terenach 
rekreacyjnych w Bojszowach Nowych". Przetarg został unieważniony ze względu na brak 
ofert. 20 lipca ponownie ogłoszono postępowaniu o udzielenie powyższego zamówienia 
publicznego. Termin składania ofert wyznaczony został na 7 sierpnia br.  

2. 17 lipca ogłoszono przetarg na sprzedaż średniego samochodu specjalistyczno - 
pożarniczego GBA, który stanowi własność Gminy Bojszowy (wyposażenie OSP 
Międzyrzecze). Termin składania ofert wyznaczony został na 8 sierpnia br. 

3. W wyniku posiedzenia Komisji konkursowych w dniu 13 lipca br. zostali wybrani nowi 
dyrektorzy - dyrektorem Gminnego Przedszkola został Pan Paweł Łukasik, dyrektorem GSP 
Świerczyniec Pani Gabriela Kucharczyk. Powierzenie stanowisk nastąpi na 5 lat szkolnych, tj. 
od 1 września 2017 roku do 31 sierpnia 2022 roku. 

4. W związku z podjęciem uchwały ws. przejęcia wspólnej obsługi ze szkołami zostały podpisane 
porozumienia na mocy których księgowe pracujące w szkołach będą przeniesione do urzędu. 

5. Wykonano drugi etap remontu cząsteczkowego nawierzchni dróg lokalnych. 

6. Wykonano pierwsze koszenia traw na poboczach dróg gminnych, koszenie terenów zielonych 
i nieużytków oraz koszenie rowów melioracyjnych i przydrożnych. 

7. Wykonano remont pomieszczenia obok Sali Narad, gdzie będą miały biuro księgowe 
obsługujące szkoły. 

8. Wykonano koncepcję zagospodarowania terenu między ul. Gaikową i Świętego Jana w 
Bojszowach (były teren SHU). 

9. Tymczasowo naprawiono odcinki dróg gminnych - ul. Spacerowa, Wiosenna, Dąbrowskiej, 
Kwiatowa, Jodłowa - destruktem asfaltowym (frezem).  

10. W trakcie realizacji jest przebudowa drogi gminnej ul. Bliskiej oraz odcinka ul. Chmielnej w 
Bojszowach. Termin wykonania do 30.10.2017r. 

11. Zlecono wymianę piasku w piaskownicach ogólnodostępnych placach zabaw.  

12. Pracownicy gospodarczy UG Bojszowy na bieżąco wykonują roboty porządkowe (sprzątanie 
dróg i terenów gminnych).  

13. Zauważono znaczą ilość zmian w deklaracjach odpadowych. Zmiany te są na bieżąco 
monitorowane. 

14. Gminny Program Rewitalizacji został przekazany do ROPS Katowice, następnie zostanie 
przekazany do Urzędu Marszałkowskiego, gdzie zostanie sprawdzony przez Zespół ds. 
rewitalizacji. Po uzyskaniu pozytywnej opinii program ten powinien zostać uchwalony 
i ogłoszony.   

Zapytania i interpelacje radnych: 

Radny Stanisław Biela: podziękował za pamięć i uczestnictwo w pogrzebie św.p. Alojzego Bieli (ojca). 
Następnie zgłosił prośbę o wycięcie odrostów z drzew przy ul. Barwnej, remont ul. Skośnej 
w Świerczyńcu. Zapytał, co się dzieje z Kopalnią "Sudzienice"?  

Radny Antoni Wilczek: poprosił o odnowienie znaków ulicznych, gdyż są zardzewiałe.  

Radny Roman Horst: prośna o interwencję i przestawienie znaku przejścia dla pieszych przy Kościele 
w Jedlinie. Zgłosił: dwa zalewiska na ul. Skromnej w Jedlinie; dziurę w poboczu na ul. Wolskiej 
Poprosił o prześwietlenie ul. Wolskiej - słaba widoczność przez rosnące brzozy i dąbki. Zapytał, 
dlaczego brak spotkań Wójta z mieszkańcami (pytanie skierowane od mieszkańców). Zapytał, kiedy 
będzie miało miejsce koszenie parku w Jedlinie. 

Radny Andrzej Rokowski: zapytał, czy istnieje sposób, aby zmusić mieszkańców do płacenia za 
gospodarkę odpadami. Zapytał, czy Gmina może skorzystać z dotacji celowej na wykonanie prac 
konserwatorskich przy figurze Św. Floriana udzielonej przez powiat bieruńsko-lędziński? 
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Radny Janusz Gwóźdź: na początku radny zwrócił się do Przewodniczącego Rady Gminy, z pytaniem, 
dlaczego uchwala z 19 czerwca br. w sprawie dokonania wyboru metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty, nie została zaopiniowania 
na komisji budżetu? Poprzednio Przewodniczący informował nas, że wszystkie uchwały tego typu 
powinny uzyskać opinię Komisji Budżetu, jak to miało miejsce z uchwałą o zmniejszeniu diet. Uchwała 
o dietach która to dotyczyła 15 osób i musiała być zaopiniowana , a uchwała o podwyżce opłaty za 
odbiór odpadów która dotyczy przeszło 7 000 zł nie została skierowana od komisji budżetu. 

Poprosił o wyjaśnienie i stosowanie jednakowego standardu przy procedowaniu uchwał. Zapytał, czy 
brak tej opinii skutkuje tym, że uchwała została podjęta z naruszeniem prawa (z tym pytaniem radny 
zwrócił się do Radcy Prawnego).  

 Radny ponownie zwrócił się do Przewodniczącego Rady i powiedział, że na czerwcowej sesji 
została procedowała uchwała w sprawie obniżenia diet radnym za ich nieobecności. Radny przed 
tamtą sesją zwrócił się do Przewodniczącego aby z powodu jego nieobecności zdjąć z porządku 
obrad tą uchwałę. Poprosił, że jeśli nie zostanie zmieniony porządek obrad, to aby Przewodniczący 
przynajmniej przeczytał uzasadnienie tej uchwały. Z protokołu wynika że Przewodniczący Rady nie 
odczytał uzasadnienia a Przewodniczący Komisji GK również nie przedstawił żadnego uzasadnienia,    
wnosił o głosowanie tej uchwały a w zasadzie nad jej odrzuceniem. Następnie radny stwierdził, że 
radni nie chcieli przeprowadzić żadnej merytorycznej rozmowy nad tym projektem, nie padły  żadne 
poprawki do tego projektu uchwały. Według radego Radni postanowili odrzucić tą uchwalę i mieć 
problem z głowy. Radny zwrócił się do obecnych radnych i stwierdził, że nic by się nie stało, gdyby ta 
uchwała była procedowana na dzisiejszej sesji, i każdy mógłby przedstawić swoje argumenty za i 
przeciw. Poinformował radnych, że takich regulacji wymaga orzecznictwo sadowe przytoczone w 
nieprzeczytanym uzasadnieniu, i szeroko omawiane na komisjach. Takie rozwiązania stosowane są 
we wszystkich okolicznych miastach i gminach. Radny stwierdził, że i tak kiedyś powróci się do tego 
projektu uchwały.   

Radca Prawny Mirosław Nosalik zwrócił się do Przewodniczącego i zapytał, czy wypowiedź radnego 
jest interpelacją?  

Radny Janusz Gwóźdź poprosił o sprostowanie z poprzedniej sesji Rady Gminy, które dotyczy 
wypowiedzi radnego Stanisława Bieli. Radny  Biela wyrażając swoja opinię na poprzedniej sesji na 
temat uchwały w sprawie diet radnych, stwierdził, że była pisana ona pod projektodawcę uchwały i że 
radny Gwóźdź jest we wszystkich komisjach. Radny Gwóźdź oznajmił, że w Gminie Bojszowy jest 5 
komisji stałych i 1 doraźna. Radny Gwóźdź stwierdził, że jest  członkiem w 4 komisjach stałych i 1 
doraźnej, pięć to nie siedem stwierdził. Przypomniał, radnemu Bieli, że sam jest w 4 komisjach i 
również on miałby niższe potrącenia za udział w więcej niż trzech komisjach. Argument, że tą uchwałą 
radny chce dyscyplinować radnych jest błędny. Na żadnej komisji, gdzie projekt uchwały był 
omawiany, radny Gwóźdź nie  użył takiego stwierdzenia. Następnie radny zwrócił się do Wójta: 

 wystąpienie do odpowiednich organów z prośba o wycięcie 2 drzew przy ul. Gościnnej - 
skrzyżowanie ul. Gaikowa. Drzewa ograniczają widoczność i zagrażają bezpieczeństwu 
użytkowników. Ten sam problem dotyczy drzew przy wjeździe na oczyszczalnię ścieków. 
Radny wie, że to nie jest droga gminna, ale w Jankowicach udało się wyciąć tyle drzew, więc 
wystarczy się zwrócić do odpowiednich służb. Na koniec stwierdził, że jak się chce to można.  

 czy zmieniona wersja zatrudnienia Prezesa GPK z umowy o pracę na kontrakt, skutkuje 
czymś dla budżetu gminy? Radny poprosił o uzasadnienie tej decyzji.  

 gmina złożyła wniosek o dofinansowanie projektu z LGD pn. Bojszowy -650 lat wspólnoty nad 
brzegami Wisły, Gostyni, Pszczyny i Korzeńca. Projekt ten został pozytywnie zaopiniowany i 
gmina otrzymała na ten cel 50 tys. zł - radny poprosił Wójta o wytłumaczenie co jest zawarte w 
tym projekcie i co dalej z heraldyką?  

Radny Krzysztof Komadera - podziękował za pomoc i wsparcie przy organizacji Biegu 
Świerczynieckiego. 

Ad. 10 Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
ul. Barwna - prośba zostanie zgłoszona do powiatu.  
ul. Skośna - drogi są na bieżąco naprawiane. 
spółka Studzienice - na dzień dzisiejszy brak ruchu spółki, brak informacji. 
znaki drogowe - systematycznie wymieniane są na słupki ocynkowane, wymiana następuje systemem 
gospodarczym. 
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Senior+ - przedsięwzięcie bardzo poważna, wymaga wiele uzgodnień, dokumentów. W środę 
ogłoszony będzie przetarg pt." Przebudowa wraz ze zmianą sposobu użytkowania budynku remizy 
strażackiej na Dzienny Dom „SENIOR+” w Międzyrzeczu". 
Dziury w nawierzchniach dróg - na bieżąco są naprawiane. 
Przejście dla pieszych (Jedlina) - projekt został zrobiony, czekamy na wykonawstwo.  
Koszenie - koszenie z taka częstotliwością na jaką gminę stać finansowo.  
Spotkanie z mieszkańcami - na ostatnich konsultacjach w Jedlinie pojawiły się tylko 2 osoby. Poza tym 
Wójt na bieżąco spotyka sie z mieszkańcami w urzędzie, gdzie zgłaszają swoje problemy i prośby.  
Egzekucja opłaty za gosp. odpadami - prowadzona jest na bieżąca.  
Uchwała powiatu (konserwacja zabytków) - sprawa do wyjaśnienia, gmina nie posiada uchwały o 
wykazie zabytków.  
Drzewa ul. Gaikowa- ul. Gościnna - wycinka może mieć miejsce tylko za zgodą zarządcy, a zarządca 
drogi nie wyraża na to zgody. Ponowimy wniosek do zarządcy o usunięcie drzew.  
Zmiana zatrudnienia prezesa GPK - prezes został zatrudniony na umowę cywilno-prawną, Zasady 
wynagradzania zostały przyjęte uchwałą zarządu spółki. Zmiana zatrudnienia nie wiąże się ze 
zmianami w budżecie. Każda ze spółek podjęła taka decyzję, uchwałę o zatrudnieniu prezesa na 
podstawie umów cywilno-prawnych. 
650-lecie - projekt ten ma regionalny charakter, brak w nim wydatków tzw. "twardych". Harmonogram 
jest w trakcie przygotowywania. Heraldyki w nim brak, gdyż jest to koszt ok 30 000 zł.  
 
Następnie głos został oddany Panu Przewodniczącemu, który odczytał treść SMS radnego Janusza 
Gwoździa. Przewodniczący Komisji GK przedstawił projekt uchwały w takiej wersji, jak uważał za 
stosowne.  
Radca Prawny powiedział, że jeżeli chodzi o opinię Komisji Budżetu to §17 ust. 2 statutu mówi o 
ewentualnym opiniowaniu - nie jest to wymóg obligatoryjny. Wykonanie inicjatywy uchwałodawczej w 
miarę potrzeb koordynuje przewodniczący. W tym wypadku brak było potrzeby opinii komisji, w 
związku z tym obowiązywała zwykła procedura. Nie ma tutaj mowy o wadzie prawnej.  
 
 
 
Ad. 11 Zakończenie sesji.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Bojszowy Marek Kumor formułą „Zamykam sesję Rady Gminy 
Bojszowy" zakończył obrady sesji. 
 
 
 
 
 
Protokołowała: K.Machulec 
Bojszowy, dnia 24.07.2017. 


